

- 橡化瀝青彈性防漏膠是由耐候性優異之彈性橡膠樹脂及乳化瀝青，配合特殊添加劑精製而成之黑色水性彈性防水、防漏膠。不龜裂、不粉化，適用於水泥表面塗裝。
- KL-338 is rubberized asphalt emulsion waterproofing coatings, base on excellent weathering rubber emulsion with asphalt and various special functional materials is a black resilience waterproofing, non chalking and cracking , It can be use for cement surface

用途 USAGE

- 混凝土建築物內外壁之防水、防漏及保護用 ● 屋頂、地下室外牆、中庭、浴廁、花台、蓄水池、陽台、地下室、隧道等之防水、防漏材。
- Waterproof, leak protection and decorating protecting using on the internal and external wall of concrete building
- Cement roofs 、 underground-external walls 、 atrium 、 toilet 、 flowerbed 、 water reservoir 、 balcony 、 subway 、 tunnel system would be a excellent waterproofing.

特性

- 具強力彈性，抗水泥面龜裂及防水、防漏效果佳。
- 高滲透性與接著性，永保防水效果。
- 水性無公害、無引火危險。
- 單液，施工容易，作業性優良。

CHARACTERISTICS

- Highly flexible, waterproof, anti-cracking.
- Excellent permeate and adhesion ,make sure long term waterproofing.
- Water based, non environmental pollution.
- One component, easy to use, good working ability.

技術資料

Technical data

顏色	深咖啡色。
黏度	90 - 110 K.U. (25°C)。
乾燥時間	24小時以內(25°C)。
施工方法	1. 開罐即可使用，刷塗、滾塗、鏟塗。 2. 裂縫及轉角處應予以補強處理。 3. 配合纖維布使用，效果更佳。

Color	deep brown
Viscosity	90 - 110 K.U. (25°C)
Dry time	dry hard within 24hrs (25°C)
Application method	1. Use after opening the containers, for Brushing, rolling , trowel coating. 2. Must be mending first for cracking ,corner and more fragile parts. 3. Use combine with fiber felt can obtain batter effect.